

Styrelsemöte KFUM Örebro Frisbee - Minnesanteckningar

Datum: 230627 Kl 18.30

Plats: Götgatan

Närvarande: Anton L, Erika N, Jonas P, Calle W och Daniel S

1 Ordförande öppnar mötet. Anton L förklarar mötet öppnat.

2 Jonas väljs till justerare.

3 Mötesdeltagarna godkänner dagordningen.

4 Minnesanteckningar från mötet med bangruppen 230614

Gruppen upplever att flistuggen är ett stort plus. Den har använts mycket under arbetet i Brickeberg. Tomas P har skänkt en liten bensingräsklippare som nu finns i containern. Används bla till att klippa fairway på hål 5. Ej samma bränsle till de olika maskinerna. Dunkarna är uppmärkta. De har funderingar kring papperskorgar på banorna. Det har tidigare diskuterats med kommunen som isf måste sköta/tömma dessa. Anton tar på sig att kolla igen. Bangruppen får snart kort som underlättar deras inköp. Önskemål om ny container. Bangruppen behöver se över kostnad och ge förslag på lämpligt köp. Vi behöver kolla upp om vi får ställa dit en container till. Gruppen framhåller också att det ibland finns behov av fler röjsågar.

Tomas Karlback jobbar på en bergtäkt åt Karlskogahället. Han har hört sig för hos sin arbetsgivare och ska kunna leverera grus till Brickeberg.

Per Sjögren har gjort ett fantastiskt jobb med nya hålkartor. Dessa ska vara utlagda på hemsidan.

5 Minnesanteckningar från mötet med damerna 230614

Det uttrycks önskemål att protokoll från styrelsemöten ska komma upp på nya hemsidan. Damerna önskar gå i rena dambollar (i så stor utsträckning det går) vid Örebrotouren. Som det har varit tidigare så har det varit minst två stycken i varje boll. Samma för juniorer och hörselskadade. Damerna tror att fler tjejer skulle våga vara med om de fick gå tillsammans.

De upplever inte att de får pepp av killar och de istället får opassande kommentarer. Det är många killar som ej ger positiv feedback till alla på kortet. Det är då lätt att inte känna sig inkluderade. Beskriver att det utvecklats en machokultur hos många herrspelare.

Under mötet meddelar styrelsen att undantag kan göras och att damerna kan gå i rena damgrupper under Örebrotouren. De kan lämna in namn till ansvariga för Örebrotouren på vilka damer som kan tänka sig att gå med herrar.

6 Fortsatt diskussion på mötet 230627

Vi har fått två öppna brev. Dels ett från ett antal klubbmedlemmar och ett från Fanny H.

I det första brevet framförs önskemål om att damerna ska få gå tillsammans under Örebrotouren. Vi har valt att göra ett undantag från KFUMs allmänna riktlinjer och låta damerna gå tillsammans om de så önskar. Den övergripande integrationen under Örebrotouren minskar men förhoppningsvis gynnar det damgruppen och klubben i stort framöver.

Fanny tar i sitt brev upp att hon har problem med bemötandet från oss i styrelsen. Vi förstår ej när vi skulle varit otrevliga eller behandlat folk olika. Det finns inget exempel och vi förstår inte riktigt vad som menas.

Det oroväckande att många upplever att den allmänna stämningen under Örebrotouren blivit sämre. Att bemötandet mot tjejer har blivit sämre och att kommentarer blivit hårdare.

Vi fortsätter diskussionen framöver hur vi ska jobba med stämningen i klubben. Vi vill att alla ska uppleva att vi är in inkluderande klubb med god stämning på våra banor och vid våra

klubbarrangemang.

Tidigare har fostran av nya spelare skett naturligt då vi inte varit så många. Då många nya ny börjat samtidigt har detta försvårats.

Efter covid har träffarna inför och efter rundorna försvunnit vilket påverkar möjligheterna till interaktion mellan klubbmedlemmarna. En del är också användandet av digitala scorekort, något som underlättar mycket för arrangörerna ur andra aspekter.

Vi behöver stötta de ansvariga för Örebrotouren som gör ett bra jobb och ser till att vi troligen har sveriges största veckotour.

7 Övriga frågor

- KFUM fyller 50 år 2024. Har vi förslag på vilka som kan jobba med 50 års festen? Vi tänker fråga 5 personer om de kan tänka sig att hjälpa till och styra upp det. Vi föreslår att Anders B, Tord?, Kerstin A, Pär A samt Erika N tillfrågas.
- Vi har fått förfrågan om att höja arvodet för våra representanter vid lag-SM i Umeå. Detta då att det i år är en betydligt längre resa. Arvodet höjs med 2000 kr per lag till totalt 7000 kr. Junioren Simon får extra ekonomiskt stöd för att kunna delta.
- Just nu har vi inga juniorträningar. Vi ska jobba för att kunna erbjuda det efter sommaren. Det har hittills varit svårt att få tag i ansvariga. Diskussion kring om medlemmar kan få gå förbundets utbildningar mot att få hålla i ungdomsträningar.
- Vi ska påminna om frisbeeläret i Hästhagen i augusti. Erika lägger ut information i facebookgruppen.
- Vi har fått kritik i brev och muntligen att våra mötesprotokoll ej ligger på nya hemsidan, laget.se. Endast en del av informationen har förts över. Vi tar till oss och ska uppdatera med mötesprotokoll fortlöpande.

8 Mötets avslutande. Nästa möte bokas ej in idag pga semestertider. Fortlöpande diskussion i messengergruppen.

.....
Sekreterare

.....
Justeringsman